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Righteousness and Peace Shall Kiss  (Preached by Cheryl Williams at FBC on Dec 10
th

, 2023 – (Psalm 85:1-2, 8-13) 

 

Farsi: Righteousness and Peace Shall Kiss 

(Preached by Cheryl Williams at Footscray Baptist Church on Dec 10
th

, 2023 – (Psalm 85:1-2, 8-13) 

 ،بیت لحم برای کریسمس بسته است، زیرا در حال حاضر توسط جنگ احاطه شده است. جایی که شاهزاده صلح متولد شد
 صلحی وجود ندارد. بسیار دور از اولین کریسمس، جایی که تپه ها آرام بودند و شبانان در خواب بودند تا اینکه با آواز

 فرشتگان از خواب بیدار شدند. امروز دومین یکشنبه ما در ظهور است، هفته ای که صلح را جشن می گیریم. همچنین یکشنبه
 حقوق بشر است. صلح می تواند بسیار دست نیافتنی باشد، و شاید به خصوص در چند سال اخیر. در چند سال گذشته، ما شاهد

اظر وحشتناکی در »سرزمین مقدسایم. البته در یکی دو ماه اخیر شاهد منادامه مشکلات در میانمار، ایران و اوکراین بوده « 
 بوده ایم. ما می دانیم که صلح چقدر ارزشمند است. مزمور سرای به ما می گوید که خدا با قوم خود صلح دارد و خواهد گفت
 "و ما می دانیم که او این کار را به ویژه در شخص، آثار و زندگی عیسی انجام داده است، کسی که ما به عنوان "امیر صلح

 می شناسیم. پس صلح چیست؟ آیا این فقط سکوت و آرامش است؟ آیا بی مزاحمت بودن و نبود خشونت، درگیری و جنگ؟ آیا
که خدا واقعاً مراقب مردم  -این آرامش و سکون است. در خواندن امروز ما، مزمورنویس گذشته را به ما یادآوری می کند   

دارندکه او را در قلب خود نگه می خدا با مردم خود، کسانی -پردازد بوده است. او سپس به ترسیم تصویری از آینده می ، 
 صلح خواهد گفت. عشق و وفا به هم می رسند و عدالت و صلح با همدیگر را می بوسند. به نظر من اگر عشق، وفاداری و

 درستی عمل شود، نتیجه آن آرامش خواهد بود. فقط یک کلمه در مورد عبری استفاده شده در اینجا. کلمه »عدالت« از نظر ما
 ،به معنای درست بودن، درست بودن است. با این حال، عبری درک بسیار گسترده تری را منتقل می کند. یعنی عدالت

بی طرفی، انصاف و به معنای درست بودن اخلاقی. این در مورد ایستادن درست و رفتار -درستی، مفهوم حقوقی دارد   
 درست است. حالا این برای من معنا پیدا می کند. اگر ما به دنبال صلح هستیم، باید اخلاقی عمل کنیم، انصاف و بی طرفی را
 رعایت کنیم و به درستی رفتار کنیم. در واقع، زندگی کردن مانند عیسی و شاید احیای زندگی همانگونه که خدا در ابتدا قصد

 داشت، صلح آمیز و کامل. همانطور که امروز به سراسر جهان نگاه می کنم، واقعاً معتقدم که اگر مطمئن شویم که همه به
 اندازه کافی غذا بخورند، سرپناه داشته باشند، مردم دیگر سرزمینشان را اشغال نکنند، اگر مردم بتوانند یکدیگر را ببخشند و
 ببخشند، ممکن است صلح ممکن شود. فقط بتوانید به آرامشی که عیسی از طریق عطای روح وعده داده بود نگاه کنید. سپس

 .همانطور که مزمورنویس می گوید عدالت و صلح یکدیگر را خواهند بوسید
 .امروز یکشنبه حقوق بشر است و ما به کار سازمان غیردولتی نزدیک به استفاده از کمک جهانی باپتیست نگاه کرده ایم 

کشور 24کمک جهانی باپتیست در بیش از  1959سازمان هایی مانند این هستند که برای ایجاد صلح تلاش می کنند. از سال   
 در سراسر آفریقا، شبه قاره، آسیا، خاورمیانه و اقیانوس آرام کار کرده است. آنها از طریق برنامه های خود در مواقع بلایا

 امداد رسانی می کنند، از طریق برنامه های فرزندان خود در مورد تغذیه، بهداشت و حقوق کودکان آموزش می دهند. آنها به
های از طریق برنامه مد اخلاقی خود، شرکتطرح های درآمدزایی مانند باغبانی، خیاطی و موارد مشابه کمک می کنند. آنها   

کنند، بررسیبینند که آیا از کارگران و محیط زیست خود در زنجیره تأمین محافظت میکنند و میپوشاک ما را بررسی می  
شود و آیا مواد مورد استفاده پایدار هستند یا خیر. سالی یک بار گزارشیکنند که آیا دستمزد منصفانه به مردم پرداخت میمی  

عنوانها را بههای هدیه آنتوانید کارتتهیه می کنند تا به ما نشان دهند که این شرکت ها چگونه هستند. در کریسمس می  
های بهداشتی و آب تمیز یاها(، یا برنامه های درآمدزا )درخت، چرخ خیاطی، جوجههدایای کریسمس برای حمایت از طرح  

 لوازم آموزشی برای کودکان خریداری کنید تا بتوانند به مدرسه بروند. این عمل به »عدالت« است تا صلح حاکم شود. جهان
 منتظر صلح است. ما در آرزوی صلح در زندگی، در خانه، در سیاست و در جوامع خود هستیم. چگونه می توانیم صلح را

کسی که به عنوان شاهزاده صلح شناخته می شود. کسی که -دوباره کشف کنیم؟ شاید در وهله اول باید به عیسی بنگریم   
درود بر شما بارها می گوید. کسی که موانعی -همیشه به کسانی که با آنها برخورد می کرد یک کلمه صلح پیشنهاد می کرد   

 را شکست که باعث تفرقه شد. در نهایت، او هدیه روح القدس را ارائه می دهد که آرامش را به ارمغان می آورد. بله، او در
 واقع شاهزاده صلح است. شاید لازم باشد که صفات خدا و عیسی را در زندگی خود نمایان کنیم. محبت به همسایگان، شکستن

 ،موانعی که مانع می شود، تقسیم غذا، خانه و زمین ما با کسانی که گرسنه هستند، نیاز به سرپناه دارند، یکدیگر را ببخشیم
سازد، بلکه از مارفتار منصفانه و عادلانه برقرار می کند. آرزوی صلح ما را به رویاپردازی احمق یا صرفاً غیر واقعی نمی  

خواهیم و معتقدیم که اگر ما نقش خود را ایفا کنیم ممکن است. استراتژی صلح ماهای خدا را میسازد که خواستهافرادی می  
 شامل گوش دادن به یکدیگر، گوش دادن به دردها و مبارزات آنها، باز کردن قلب هایمان به روی دیگران و تمرین بخشش

 است. بخشش و تمرین عشق پایه و اساس صلح است. ایجاد آرامش یک انتخاب است. همانطور که سرودهای کریسمس خود
 ،را برای اعلام صلح می خوانیم، اجازه دهید به نقش خود در کمک به تحقق آن فکر کنیم. این ظهور، برای صلح دعا کنید

 صلح را در زندگی خود پرورش دهید و تمرین کنید. خداوند به مردم خود وعده صلح داده است و شاید روزی به زودی بیت
 لحم و اطراف آن بار دیگر صلح را بشناسند. آمین

 


